To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN COMMERCIAL BANK Date: 24-03-2025 09:49:52 AM Subject: Invitation to Attend the Ordinary General Assembly Meeting	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك التجاري الأردني التاريخ: 24-03-22025 AM 09:49:52 الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي
The Board of Directors of JORDAN COMMERCIAL BANK cordially invites you to attend the company's Ordinary General Assembly Meeting which will be held at 1:00 on 14-04-2025 at Lumi-AGM to discuss the following matters:	يسر مجلس ادارة البنك التجاري الأردني دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 14- 025-04 الساعة 1:00 في لومي وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:
Subject:	الموضوع:
Reciting and approving the minutes of the previous ordinary meeting of the General Assembly which was held on 29-04-2024	قراءة محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق والمنعقد بتاريخ 29-04-2024 والمصادقة عليه
The Report of the Board of Directors on the activities of the Company during the year 31-12-2024 along with its future plans	تقرير مجلس الادارة عن اعمال الشركة للسنة المالية المنتهية في 31-12-2024 والخطة المستقبلية للشركة
The Report of the Company's auditors on its financial statements for the year ended 31-12-2024	تقرير مدققي الحسابات حول البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 31-12-2024
The financial statements for the year ended 31-12-2024	البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 31-12-2024
Specifying the profits that the Board of Directors proposes to distribute	تحديد الأرباح التي يقترحها مجلس الإدارة للتوزيع
6%	6%
Discharging the Board's members from their liabilities in respect of the financial year ended 31-12-2024	ابراء ذمة أعضاء مجلس الادارة من المسؤولية عن تصرفاتهم خلال السنة المنتهية في 31-12-2024
Any other matter which was stipulated by the Board of Directors on the meeting's agenda (Should be specified :-)	أي موضوع آخر أدرجه مجلس الإدارة في جدول أعمال الشركة (يجب تحديدها:-)
Listening to a brief report on the activities of the committees of the board of directors	الاستماع لتقرير موجز حول اعمال اللجان المنبثقة عن مجلس الادارة.
Any other matters which the General Assembly proposes to include in the agenda, and are within the work scope of	أي أمور أخرى تقترح الهيئة العامة إدراجها في جدول الأعمال ويدخل في نطاق أعمال الاجتماع العادي للهيئة العامة على أن

the General Assembly in its ordinary meeting, provided that such a proposal is approved by shareholders representing not less than 10% of the shares represented in the meeting	يقترن أدراج هذا الاقتراح في جدول الأعمال بموافقة عدد من المساهمين يمثلون ما لا يقل عن (10%) من الأسهم الممثلة في الاجتماع
Any other matters that the General Assembly proposes to be included in the agenda of the General Assembly meeting, provided that this proposal has been approved by shareholders representing no less than 10% of the shares represented in the meeting.	أي مسائل أخرى تقترح الجمعية العامة إدراجها في جدول الأعمال، وتقع ضمن نطاق عمل الهيئة العامة في اجتماعها العادي، بشرط أن يكون هذا الاقتراح قد تمت الموافقة عليه من قبل المساهمين الذين يمثلون ما لا يقل عن 10٪ من الأسهم الممثلة في الاجتماع
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: هيثم حموري	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: هيثم حموري